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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden en de 
antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke briefschrijver is 
verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor het 

stadsbestuur. 
 

Vraag 1633: Raadslid Stefaan Sintobin (26/09/2021) 
 
Zwemmen aan de Coupure 

 

Vanaf zaterdag 26 juni kon er opnieuw dagelijks gratis recreatief gezwommen worden in de 
openluchtzwemzone aan de Coupure. Net als vorig jaar moest men reserveren om te kunnen 
zwemmen. Het reservatiesysteem ging van start vanaf 8 juni: per tijdslot van een uur kon men een 
moment kiezen via een online reservatieknop. Indien een tijdslot niet volzet was, konden bezoekers 
zich aanmelden aan de ingang. Dan werden zij nog toegevoegd aan het tijdslot. Indien iemand die 
gereserveerd had, niet kwam  opdagen verviel zijn/haar reservatie na 5 minuten en werd de plaats(-
en) terug vrijgegeven aan bezoekers die niet reserveerden. 
 
Ongetwijfeld zal de “slechte” zomer impact gehad hebben op het zwemmen aan de Coupure, maar 
toch graag deze vragen: 
 
1. Werd er reeds een evaluatie gemaakt? Graag toelichting 
 
2. Zijn er reeds cijfers bekend van aantal zwemmers? Graag tov vorig jaar. 
 
3. Liep het systeem van reserveren “op wieltjes”? Knelpunten? Afzeggingen? Niet opgedaagd? Ook 
hier ook graag cijfers 
 
4. Hoeveel redders werden tijdens het seizoen ingezet? Hoe vertaalt zich dat in ‘manuren’? 
 
5. Wat is de uiteindelijke de totale kostprijs? Personeelskosten, materiaal, plaatsing,….Graag 
gedetailleerd overzicht. 

 

Antwoord 1633: 

Zwemmen aan de Coupure 

 
1. Werd er reeds een evaluatie gemaakt? Graag toelichting  

Er werd nog geen grondige evaluatie gemaakt. Maar het slechte weer heeft weldegelijk een grote 
invloed gehad op de opkomst. In de periode van 18 juli tot 24 juli werden zomerse temperaturen 
opgetekend en kwamen 929 zwemmers opdagen. 

2. Zijn er reeds cijfers bekend van aantal zwemmers? Graag tov vorig jaar.  

- 2020: 4359 zwemmers; 

- 2021: 3114 zwemmers. 
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3. Liep het systeem van reserveren “op wieltjes”? Knelpunten? Afzeggingen? Niet 

opgedaagd? Ook hier ook graag cijfers 

Er werden geen technische problemen gemeld. Veel vaste klanten zien het reserveren graag 
behouden blijven omdat dit een vorm van rust brengt. Het reserveren op zich weerhield de 
bezoekers niet om te komen. Bij lage opkomst konden bezoekers hun bezoek met een tijdslot 
verlengen zonder het platform te moeten verlaten. Dit werd vrij frequent toegepast. 

Afzeggingen/niet opgedaagd:  

- 2740 reservaties: 1823 opgedaagd (= 917 niet opgedaagd); 

- 1291 zonder reservatie aan de deur binnengelaten. 

Zeer veel interesse vanwege sportkampjes, jeugdbewegingen wegens het gratis aanbod. 

4. Hoeveel redders werden tijdens het seizoen ingezet? Hoe vertaalt zich dat in 

‘manuren’?  

Periode 26 juni tot en met 31 juli: 5 redders, 38 u/week verdeeld over 7 dagen (5 dagen werken, 2 
dagen thuis) 

Periode 1 augustus tot en met 31 augustus: 5 redders, 38 u/week verdeeld over 7 dagen (5 dagen 
werken, 2 dagen thuis) 

5. Wat is de uiteindelijke de totale kostprijs? Personeelskosten, materiaal, plaatsing,… 

Graag gedetailleerd overzicht. 

- Personeelskost: € 26.464,60; 

- Nachtbewaking: € 16.781,50 (btw incl); 

- Huur sanitaire units: € 1.185,80 (btw incl); 

- Aankoop Ultrasoon toestel: € 2.395,80 (btw incl); 

- Kledij: € 782,06 (btw incl); 

- Farys (standpijp): 48 m³ + huur standpijp = +/- € 700,00; 

- Zwemzone (huur pontons, aankoop hout, manuren, bouw kleedkamers, voorzien leidingen sanitair, 

leidingen ultrasoon toestel, voorzien beluchters, …): raming  € 100.000,00 (facturen nog niet 

binnen). 

 

Vraag 1634: Raadslid Stefaan Sintobin (26/09/2021) 
 
Verwijderen van kruisbeelden in AZ St-Jan 

 
Alvast op de tiende verdieping van het centraal gebouw in AZ St-Jan werden de kruisbeelden uit de 
kamers verwijderd. Zie foto in bijlage. 
 
Vragen: 

1. Werden overal op de site van St-Jan (kamers, gangen, burelen,…) de kruisbeelden 
verwijderd?  

2. Indien ja, sedert wanneer? Wanneer werd die beslissing genomen? Wie heeft deze beslissing 
genomen? 

3. Welke waren de argumenten om de kruisbeelden (overal) weg te nemen? 
 

 



 

 

3

 

Antwoord 1634: 

Verwijderen van kruisbeelden in AZ St-Jan 

 
Aangezien dit ziekenhuismaterie en dus de bevoegdheid van de organen van het ziekenhuis is, 
hebben wij het ziekenhuis hierover bevraagd. Dienaangaande kunnen wij u het volgende melden. 
 
Reeds in een vorige legislatuur, in navolging van een klacht in 2003, werden de kruisbeelden in de 
publiek toegankelijke ruimtes en de patiëntenkamers van campus Sint-Jan verwijderd. Dit kaderde 
in het pluralistische karakter van het ziekenhuis, wat impliceert dat het ziekenhuis een neutrale 
houding inneemt t.o.v. levensbeschouwing (en de ene of de andere levensbeschouwing dus niet in 
haar publieke infrastructuur propageert). 
 
De afwezigheid van religieuze symbolen in de infrastructuur vormt de vertaling van het 
maatschappelijk doel zoals opgenomen in de statuten van het ziekenhuis en volgt ook uit de 
relevante decretale bepalingen eigen aan de organisatie.  
Uit de statuten: “het doel omvat het vervullen van de missie van een openbaar ziekenhuis: deze 
openbaarheid kenmerkt zich door de regel van gelijkheid van de gebruikers, ongeacht hun sociale, 
financiële of de verzekerbaarheidstoestand en ongeacht hun levensbeschouwing of afkomst.” 
 
Het ziekenhuis biedt evenwel een ruime en zeer diverse en laagdrempelige dienstverlening op het 
gebied van morele, godsdienstige en filosofische bijstand voor de patiënten die dat wensen. Zie: 
https://www.azsintjan.be/nl/opname-bezoek/levensovertuigingen-2 
 
 

 

Vraag 1635: Raadslid Janos Braem (27/09/2021) 
 
Toegankelijkheid wijk Walburga 

 
In de wijk Walburga is er een mooie realisatie van extra terrassen aan de Mallebergplaats. Toch 
vinden we het belangrijk dat er voldoende doorgang moet zijn voor de reguliere voetgangers. Het 
kan er soms druk worden. Wordt hierrond in overleg gegaan met de handelaars en ze gewezen op 
het vrijwaren van voldoende ruimte op het voetpad? 
 
In de Sint-Jansstraat ging er een verkeersvrij gedeelte zijn tot 31/8. Hierop werd een bewonersbrief 
gestuurd naar omwonenden. Uiteindelijk is het autoluw karakter van de Sint-Jansstraat permanent 
geworden. Is het mogelijk om ook dit nog eens te duiden naar de omwonenden? Niet alle bewoners 
lezen de nieuwsbrief van de stad. 
 

Antwoord 1635: 

Toegankelijkheid wijk Walburga 
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Alle terrassen op de Mallebergplaats werden in overleg met de politie, de dienst openbaar domein en 
de horeca-uitbaters uitgemeten en gemarkeerd met verf. Als de stadsdiensten meldingen krijgen 
over onvoldoende doorgang of ontoegankelijkheid voor het voetgangersverkeer, dan wordt aan de 
wijkdienst van de politie gevraagd om ter plaatse de situatie te bekijken en recht te zetten indien 
nodig.  
 
Het college van burgemeester en schepenen besliste dat ook na de zomerperiode het Kraanplein 
autoluw gehouden wordt en als voetgangerszone wordt ingericht. De dienst Openbaar Domein 
zorgde voor de passende verkeersborden om dit aan te duiden. Er is slechts een klein deel van de 
Sint-Jansstraat verkeersvrij, met name het gedeelte tussen het Kraanplein en het Sint-Jansplein. 
 
In bijlage de bewonersbrieven met mededeling van wat de impact is op de omgeving en het verkeer 
en de lijst met 952 adressen waar de brief bezorgd werd.  
 
 

21360 adreslijst 
bewonersbrief.xlsx

21360 brief naar 
bewoners deel 1.pdf

21360 brief naar 
bewoners deel 2.pdf

 
 
 

 

Vraag 1636: Raadslid An Braem (27/09/2021) 
 
Evaluatie van het seizoen in Zeebrugge 

 
In mijn interpellatie vroeg ik nog schriftelijk antwoord op volgende vragen en voor de zekerheid 
stuur ik ze nog even door. 
 

 Er werd in de laatste week van de vakantie een enquete afgenomen. Mensen op de dijk 
werden aangesproken door Westtoer. Wat is het resultaat van deze ondervraging? Zowel de 
mondelinge als de schriftelijke, uitgebreide vragenlijst. 

 Is er een beleid ivm de duinengroei? Deze neemt sterk toe voor de Palace maar ook ter 
hoogte van de villa’s. 

 

Antwoord 1636: 

Evaluatie van het seizoen in Zeebrugge 

 
Deze bevraging kadert binnen het onderzoek bij vakantiegangers in commerciële logies aan de Kust. 
Hierin wordt enerzijds samengewerkt met een steekproef van logies die de bevraging via een flyer 
met QR code verspreiden onder hun gasten en anderzijds zet Westtoer ook enquêteurs in om bv. 
ook de huurders van vakantiewoningen te bevragen. Dit onderzoek is opgestart met de 
paasvakantie 2021 en loopt nog zeker tot na de kerstvakantie 2021; waarschijnlijk wordt het 
onderzoek zelfs verlengd tot na de paasvakantie 2022. De eerste resultaten worden verwacht tegen 
midden 2022. In het najaar wordt door Westtoer ook een rapport per kustgemeente opgemaakt. 
 
Het antwoord i.v.m. het beleid van de duinengroei wordt later bezorgd. 
 

 

Vraag 1637: Raadslid Pol Van Den Driessche (30/09/2021) 
 
Borden Gentpoortbrug 
 
Zou u willen overwegen om ter hoogte van de Gentpoort, zeker de kant binnenstad (intra muros), 
een bord te plaatsen dat automobilisten aanmaant de motor van hun wagen uit te zetten telkens de 
Gentpoorbrug onderbroken is door passerende vaartuigen? 
 
Nu gebeurt het vaak dat voetgangers en automobilisten moeten staan wachten naast en in 
stinkende uitlaatgassen van draaiende motoren.  
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Een bordje met: "Brug open, motor af" zou al soelaas kunnen brengen. 
 

Antwoord 1637: 

Borden Gentpoortbrug 

 

Een bord “Brug open, motor af” is op heden reeds aanwezig ter hoogte van de Gentpoort. Het bord 
bevindt zich echter achter de boombladeren. Hieronder wordt hiervan een foto weergegeven. Aan de 
dienst openbaar domein wordt de opdracht gegeven deze boom te snoeien zodat het verkeersbord 

terug zichtbaar wordt.  
 


